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روش مقابله با سگهای بلاصاحب باید تغییر کند

رئیس گروه سلامت محیط و کار مرکز بهداشت آذربایجان شرقی گفت: از مسئولین درخواست میکنیم روش مقابله با

سگهای بلاصاحب تغییر کند چراکه یکی از مشکلات اساسی در حوزه سلامت است.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز به نقل از مرکز بهداشت استان ، دکتر محمد قنبری روز پنجشنبه در نشست خبری با اصحاب رسانه که به مناسبت هفته سلامت

برگزار شد، در خصوص مجوز عرضه قلیان در مراکز اظهار کرد: عرضه قلیان در مراکزی که صرفا قلیان با چای بوده و بدون غذا هستند مجاز است و فعالیت آنها مشکلی ندارد، اما

عمده مشکلات ما عرضه قلیان های غیرسنتی و طعم دار است که وزارت صمت و اماکن نیروی انتظامی باید ورود کنند. وی در ادامه در رابطه با سگ های بلاصاحب نیز افزود:

قانونی که پیش از سال ۱۳۸۷ وضع شده بود عوض شد و شهرداری ها موظف شدند که سگ ها را زنده گیری کنند و مراکزی احداث شوند که با نظارت اداره کل دامپزشکی سگ

های مفید را عقیم سازی کنند و در غیر این صورت با روش ترحم آمیزی از بین ببرند و هیچ اقدام قانونی هم برای سیستم بهداشت تعریف نشده است و درخواست ما این است که

این روش مقابله تغییر کند چراکه یکی از مشکلات اساسی در حوزه سلامت است.

قنبری همچنین در خصوص آلودگی هوا نیز خاطرنشان کرد: منابع آلودگی هوا مشخص است، قانون هوای پاک و دیگر داده ها را از سازمان حفاظت محیط زیست می گیریم و

باتوجه به داده های استخراجی نظر می دهیم که ادارات و مدارس تعطیل شوند یا نه و در هر حوزه ارگان مربوطه ورود می کند.

وی در خاتمه با اشاره به بوی بد استشمام شده در شهرستان اهر نیزگفت: مقوله ای بود که ناشی از سیستم تصفیه خانه فاضلاب و برخی انشعابات فاضلاب خانوارها بود و زمانی

دوماهه تعیین شده بود و اکنون بو از بین رفته است و اقدامات طولانی مدت که نیازمند هزینه های بیشتر است تعیین شد.
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